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از  یکی  بدرمیانی  خیابان  شهر:  گروه 
بن بست،  صورت  به  که  بود  معابری 
و  رضا  میرزا  خیابان  فاصل  حد 
به  توجه  با  که  داشت  قرار  ابن سینا 
و  ابن سینا  خیابان  در  ترافیک  حجم 
خیابان  بازگشایی  مجاور،  خیابان های 
پیگیری های  با  ها  سال  از  پس  بدر  
طرح  این  رسانه ها  و  منطقه  این  اهالی 
در دستور کار شهرداری قرار گرفت و 
در  عمرانی  و  بهسازی  عملیات  اجرای 
ماه سال پیش آغاز  از دی  این خیابان 
بازسازی  اتمام  از  پس  اما  است،  شده 
به نظر می رسد که نظارتی  این خیابان 
بر روند بهسازی، شیب بندی و جدول 
شورای  و  شهرداری  سوی  از  گذاری 

شهر بر این خیابان نشده  است. 
خیابان بدرمیانی مثل سرسره شهربازی 

شده است
رابطه  این  در  ساکنان  از  یکی  هندیزی 
 1000 طول  با  حداکثر  خیابان  این  گفت: 
متر چندماه طول کشید تا آسفالت شود و 
حالا معبر باز شده اما شیب بندی آن غیر 
خیابان  ابتدای  رسد  می  نظر  به  استاندارد 
و  بالاست   سطحش  میرزارضا  سمت  از 
انتهای  و  دارد  تندی  شیب  خیابان  وسط 

بدر دوباره ارتفاع دارد.
منطقه  این  اهالی  از  دیگر  یکی  رضوی 
بیان کرد: متاسفانه نظارتی بر پروژه های 
نمی  شهرداری  و  شورا  سمت  از  عمرانی 
از  پس  پروژه  این  شروع  زمان  از  شود، 
اما  شد  آسفالت  بالاخره  معطلی  ماه  چند 
نظارت کافی صورت نگرفت  حتی جداول  
انتهای خیابان را چند بار عوض کردند و 
سرپایینی  و  سربالایی  خیابان  نهایت  در 

دارد و مثل سرسره شهربازی شده است!
از  انتقاد  با  اهالی  از  دیگر  یکی  حسین 
کوتاه  خیابان  این  بهسازی  کشیدن  طول 
بر  نظارتی  شورا  و  شهرداری  از  گفت: 
شمالی  های  کوچه  آب  الان  نشد،  کار 
بلندی  و  پستی  خیابان  ندارند،  خروجی 
احتمالا  است،  شیب  بد  بسیار  و  دارد 

نقشه بردار هیچی حالیش نبوده است!

نظارت و اجرا بسیار ضعیف است
کارشناس  حسینی،  صالحه  دکتر 
بیان  رابطه  این  در  شهری  برنامه ریزی 
سالانه  کشور  شهرداري هاي  داشت: 
را  خود  عمراني  بودجه  ریال  میلیاردها 
آسفالت  پروژه هاي  اجراي  و  تهیه  صرف 
ضعیف  بسیار  اجرا  و  نظارت  اما  می کنند 

است.. 
مهم ترین  از  یکی  افزود:  ادامه  در  او 
سیرجان  شهر  در  شهری  زیرساخت های 
عظیمی  بودجه  هرساله  که  هستند  معابر 
آنها  نگهداری  و  تعمیر  و  ساخت  صرف 
و  ساخت  درگیر  بسیاری  افراد  می گردد. 
هستند  شهری  معابر  نگهداری  و  تعمیر 
آنها  اطلاعات  رسانی  بروز  به  نیاز  که شاید 
در خصوص خرابی های روسازی، عوامل به 
تعمیر  راهکارهای  و  آورنده خرابی ها  وجود 

و نگهداری باشد. 
این کارشناس با اشاره به شیب بندی معابر 
ساخت های  زیر  و  معابر  ساخت  در  گفت: 
استانداردهای  از  یکی  شیب  آن  به  مربوط 
ممکن  تند  طولی  شیب  و  است  لازم 
تقاطع ها  در  عملکردی  مشکلات  به  است 

در  خصوص  به  مسئله  این  شود.  منجر 
تشدید  وهوایی  آب  نامناسب  شرایط 
تسهیلات  به  دسترسی  بر  می تواند  و  شده 
نامطلوبی  اثر  خیابان  مجاور  پیاده روی 
بهتر است در حد  موارد،  این  بنابر  بگذارد. 
شیب  حداقل  با  برابر  طولی  شیب  امکان، 
آب های  جمع آوری  برای  نیاز  مورد  طولی 
حداقل شیب  شود.  گرفته  نظر  در  سطحی 
سطحی  آب های  جمع آوری  برای  طولی 
 0/5 با  برابر  جدول،  دارای  خیابان های  در 
نیز  0/3 درصد  تا  درصد است که می تواند 

کاهش یابد.
همچنین شیب عرضی کافی در خیابان های 

سطحی  آب های  جمع آوری  برای  شریانی 
شیب  است.  برخوردار  زیادی  اهمیت  از 
سطحی  آب های  آوری  جمع  برای  عرضی 

باید برابر با 1/5 تا 3/0 درصد باشد. 
خیابان  شیب  اشاره  به  ادامه  در  حسینی 
آب های  چگونه  گفت:  کوچه ها  داخل  به 
کنند  هدایت  می خواهند  رو  کوچه  سطح 
آب ها  این شیب  با  و  نشود  منازل  وارد  که 
وارد پیاده رو می شوند که با این شیب عمر 
برای  زیادی  مشکلات  و  کوتاه  آسفالت 
مطمئنا  و  آورد  می  وجود  به  کوچه  اهالی 
سال آینده باید این قسمت دوباره آسفالت 
دوباره  مناسب  دهی  شیب  با  و  بردارند  رو 

آسفالت شود.
بدر  خیابان  بهسازی  در  افتضاح  تایید 

میانی 
رییس  شده،  انجام  که  پیگیری های  پی  با 
همراه  به  شهر  شوای  عمران  کمیسیون 
در  شهرداری  عمران  سازمان  عامل  مدیر 
محل حاضر شدند که مهندس پورخسروانی 
با پاسخ های بی سروته در این رابطه بیان 
خیابان  این  شیب  طراحی  برای  ابتدا  کرد: 
در  شود،  گذاشته  دال  که  بود  این  بر  قرار 
متر  سانتی   20 ضخامت  دال  که  صورتی 
از سمت  دال  گذاری  از جای  پس  و  است 

میرزارضا یک تپه ایجادمی شود.
به  را  خیابان  استاندارد شیب  داد:  ادامه  او 
نسبت طول و عرض آن مشخص می کنند  
و دو طرف خیابان کانیوی گذاشته شده و 
شمالی  خیابان  چون  و  دارد  عرضی  شیب 
برای  مشکل  بیش ترین  و  است  جنوبی  و 
اینگونه خیابان  هدایت آب های سطحی در 
در  که  می گیریم  بیش تر  شیب  و  است  ها 
جمع  آسفالت  روی  آب  بارندگی  زمان 

نشود.
کمیسیون  رئیس  اسفندیارپور،  مصطفی 
بیان  رابطه  این  در  شهر  شورای  عمران 
کرد: با توجه به بازدیدی که انجام شد یک 
سری مشکلات در اجرای خیابان بدرمیانی 
دیگری  و  بحث شیب بندی  دارد هم  وجود 
کوچه ها  داخل  به  سطحی  آب های  هدایت 
شهرداری  عمرانی  معاون  با  قطعا  که  است 
بازدیدی از این خیابان مجدد داریم و پس 
آن  نواقص  کردن  برطرف  برای  بررسی  از 

اقدام شود.
او در ادامه پیرامون این که نظارت از سوی 
گفت:  گیرد،  نمی  صورت  شهر  شورای 
پروژه  از  کمیسیون  هر  شهر  شوای  در 
نیست  شکل  این  به  و  می کند  بازدید  ها 
بازدید  آن  از  اعضا  و  شود  اجرا  پروژه ای 
ناظرهای شهرداری  در خصوص  اما  نکنند، 
باشد  داشته  ناظر  باید  پروژه ها  همه  برای 

که مرتب در جریان پروژه باشند.

گزارشی از وضعیت اجرای طرح خیابان بدرمیانی؛ 

سمبل کاری شهرداری
نظارت ضعیف شهرداری و شورا بر پروژه های شهری

یک شهروند خیابان بدر 
میانی: متاسفانه نظارتی بر پروژه 

های عمرانی از سمت شورا و 
شهرداری نمی شود، از زمان 
شروع این پروژه پس از چند 
ماه معطلی بالاخره آسفالت 
شد اما نظارت کافی صورت 
نگرفت  حتی جداول  انتهای 

خیابان را چند بار عوض کردند 
و در نهایت خیابان سربالایی و 
سرپایینی دارد و مثل سرسره 

شهربازی شده است!

رئیسه  هیئت  انتخابات  شهر،  شورای  اعلام  طبق  شهر:  گروه 
شورای شهر سیرجان در جلسه فوق العا ده صبح یکشنبه هفته 
پیش برگزار شد اما اپس از 30 دقیقه رایزنی ها در پشت درهای 
بسته  به علت اعتراض حمزه صادقی، عضو شورا به عصر موکول 

شد. 
رییس شورای شهر در توضیح این موضوع درجمع خبرنگاران اینگونه 
بیان کرده است: باید زمان جلسه را مکتوب به اعضا اعلام می کردیم 
و چون در زمانی که تصمیم به برگزاری جلسه شد؛ حمزه صادقی 
حضور نداشت و ما به صورت کتبی به ایشان اعلام نکردیم، هم اکنون 
معترضند و اعتراض ایشان به جا است، به همین علت با رای موافق 

همه اعضا جلسه به بعدازظهر موکول شد.
عصر روز یکشنبه درحالی جلسه دوم برای انتخاب هیات رئیسه با 
حضور معاون سیاسی و اجتماعی فرماندار برگزار شد و بالاخره هیات 
رئیسه انتخاب شدند و حسن خدامی برای سومین سال بر مسند 

ریاست شورا نشست و حمزه صادقی، نایب رئیس شورا انتخاب شد.
ایندر حالی است که رویه غلط اعتراض برخی اعضای شورای شهر در 
جلسات، باعث بی اعتمادی شهروندان می شود. رویه غلط اعتراض 
های نمایشی برخی اعضای شورای شهر در حالی است که همه 
اعضای شورا با رای شهروندان انتخاب شدند اما متاسفانه دغدغه 
آن ها می بایست پیگیری و نظارت معضلات و مشکلات شهروندان 
می بود که نیست. اگر پس از این انتخاب هیات رئیسه کامنت های 
شهروندان را مطالعه کنید، متوجه نارضایتی شهروندان از اینگونه 

رفتار زیاد است. 
پویایی و تحرک در زمینه حل مشکلات شهری و نیز تلاش برای 
ارتقای  منظور  به  همفکری  شهر  منظر  و  شهری  فضای  بهبود 
ظرفیت های شهر از جمله انتظارات مردم از شورای شهر است که 
باید اعضا با پرهیز از رفتارهای سطحی، بر برنامه ریزی در این زمینه 
متمرکز شوند تا مردم نسبت به شوراها اعتماد بیشتری پیدا کنند و 
شهرداری نیز از ظرفیت شورایی پویا و خلاق بهره مند شود چرا که 
همیشه دود بی هنری و نبود دغدغه در میان اعضای شورای شهر به 

چشم مردم رفته است.
گفتنی است نظارت شورای شهر و اعضای آن بر روند پروژه های 
شهرداری مورد اعتراض فعالان اجتماعی و فرهنگی هست و اکثریت 
موارد با نواقص بسیار زیادی همراه هستند. به عنوان نمونه با برون 
سپاری100 میلیارد تومانی فضای سبز شهری به پیمانکاران، اتفاق 
قابل توجهی در فضای سبز رخ نداده است و بیش از 16 ماه هست 
که قراره شهرداری درختان خشک پارک 17 شهریور را قطع کند 
تا نشاط و شادابی پارک بیشتر شود، ولی امان از بی مسئولیتی و 

کمبود یک اره با دو نیروی کارگر!؟

نگاهی به جلسه انتخابات هیات رئیسه شورای شهر سیرجان؛

رفتارهای سطحی
 موجب بی اعتمادی شهروندان می شود 

مصطفی اسفندیارپور، رئیس کمیسیون عمران شورای شهر: با 
توجه به بازدیدی که انجام شد یک سری مشکلات در اجرای 

خیابان بدرمیانی وجود دارد هم بحث شیب بندی و دیگری 
هدایت آب های سطحی به داخل کوچه ها است که قطعا با 

معاون عمرانی شهرداری بازدیدی از این خیابان مجدد داریم و 
پس از بررسی برای برطرف کردن نواقص آن اقدام شود.


